
PROTOKOLL nr 1

vid sammanträde den 1/12 1980 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion,

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Harry Holmberg, 
Reine Gustafsson, 
Åke Sand, 
Rolf Theblin, 
Sture Danielsson, 
Karl Liliequist, sekr. 
Bengt Broberg (ishockey) 
Lennart Öberg (adj.) 
Hans Hellqvist;

från kansliet: Einar Wikberg och 
Ove Lindberg

förhindrade: Gustaf Douglas, Suzanne 
Dettner/Mathiasson

§ 1:
Sammanträdets öppnande:

Omvalde föreningsordföranden Rudolf Walldén 
hälsade välkommen till det nya verksamhetsårets första styrelsesammanträde 
och vände sig särskilt till nyvalde suppleanten Hans Hellqvist och blivande 
kanslichefen Ove Lindberg (som under december pryar för att från 1/1 1981 
tillträda sin befattning).

§ 2: Konstituering:
Med Rudolf Walldén som ordförande konstituerades styrelsen i övrigt 

enligt följande:
vice ordförande: Åke Sand (sedan Harry Holmberg hänvisat 

till att han redan för 1 år sedan anmält sin önskan 
att avgå ur styrelsen men accepterat omval i och med 
nytt ordförandeval ansåg han tiden mogen för en ersättare 
som vice ordf.)

skattmästare: Reine Gustafsson, 
sekreterare: Karl Liliequist, 
klubbmästare: Suzanne Dettner/Mathiasson 
ledamöter utan särskilt angiven funktion: Rolf Theblin, 

Sture Danielsson och Hans Hellqvist
Beslöts att till styrelsen adjungera: Lennart Öberg och Einar Wikberg.
Härjämte beslöts att för handhavande av övergripande kommunala 

angelägenheter utse: Walldén, Sand och Theblin.

Frågan om utseende av ett arbetsutskott (AU) bedömdes för dagen ej 
vara aktuell.

(forts.)
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§ 3: Firmabeteckning:

Beslöts att Djurgårdens IF skall firmatecknas av två ordinarie 
ledamöter i överstyrelsen i förening, varav den ene om möjligt skall 

vara skattmästaren. Teckningsrätt skall tillkomma även kanslichefen
i förening med skattmästaren eller annan styrelseledamot.

§ 4: Kontaktmän till sektionerna:

På föredragning av skattmästaren beslöts att till kontaktmän 
med resp. sektioner utse följande (med ordföranden som självskriven 
kontaktman i alla lägen):

bandy: Karl Liliequist
bobsleigh: Einar Wikberg
bordtennis: Rolf Theblin
bowling: Hans Hellqvist
boxning: Harry Holmberg
brottning: Lennart Öberg
cykel: Harry Holmberg
fotboll: Reine Gustafsson/Karl Liliequist
fäktning: Hans Hellqvist
handboll: Suzanne Dettner
ishockey: Sture Danielsson/Rolf Theblin
konståkning: Karl Liliequist
skidor: Sture Danielsson/Åke Sand
slalom: Suzanne Dettner
squash: Hans Hellqvist
§ 5: Bingo och lotterier:

Utsågs Einar Wikberg och Lennart Öberg handlägga ärenden 
gällande bingo och lotterier.

§ 6: Ishockeyärenden:

Redogjorde Bengt Broberg för aktualiteter på ishockeysidan: man 
kör åter i gång med "Radio Djurgården" sedan garanti givits att ingen som 
helst kostnad drabbar föreningen, däremot blir projektet med en jul
tidning om 200.000 ex. inte av.

Ett delbokslut för verksamheten fram till den 30/11 beräknas med 
insatser av Sture Danielsson/Einar Wikberg bli klart till den 15/12 

att sedan föreläggas ÖS vid sammanträdet den 16/12. (i förbifarten utbad 
sig Hans Hellqvist att Luxor Radio skulle ges förmånen att ställa upp med 
"en jultallrik" vid detta sammanträde. Ingen invändning gjordes)

Redovisades en stämning till Tingsrätten gällande krav via Jön
köpings juridiska byrå för utebliven betalning av kr. 17.000:- för leve
rerade varor till ishockeysektionen. Vare sig Bengt Broberg eller kontakt
männen kände till ärendet men det utgicks från att kravet kunde gälla 

ungdomsavdelningen, varför omgående utredning skall göras genom försorg 
av Sture Danielsson. Sektionens budget måste i anslutning till kravet 
belastas ytterligare med den angivna summan.
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§ 7: Fotbollsärenden:

Med anledning av den kritik som vid årsmötet för föreningen 
den 24/11 riktades mot valberedningen i fotbollssektionen av K.E. Nordlund 
och Å. Wilhelmsson under påstående att någon enighet aldrig förekommit 
vid förslag till val av sektionsstyrelseledamöter och att ordf. i valbe
redningen ej haft fullmakt av de tre andra i beredningen att underskriva 
protokollet, redovisade Rudolf Walldén att ärendet t.v. handlagts på så 
sätt att han tillskrivit dessa tre (Tommy Engstrand, Kjell Samuelsson, 
Bengt Stagman) med begäran om precisering av synpunkterna i det brev, som 
nämnde Nordlund lagt fram vid årsmötet den 24/11.

Harry Holmberg redovisade kontakterna med de tre medlemmarna 
i valberedningen, varav dagens sammanträde lät sig övertygas om att han 
handlagt ärendet på ett korrekt sätt. Rapporterade sekreteraren att han 
dagen efter årsmötet påringts av Nordlund och Wilhelmsson med synpunkter 
på hur fotbollsstyrelsen borde ha organiserats etc.

Beslöts att i avvaktan på svarsbrev från de tre "överkörda" 
medlemmarna i valberedningen bordlägga ev. ytterligare behandling.

På en fråga av skattmästaren om ishockeysektionen kunde tänkas att 
tämligen snart avsluta sitt behov av medverkan från Å.W.:s sida svarade 
Bengt Broberg att det vore oklokt med några snabba åtgärder i detta fall 
men att man på sikt avsåg att "avveckla" W.:s engagemang vid matcherna på 
Isstadion.

§ 8: Fotbollsekonomi:

Efter rapporter om att fotbollssektionen tömt alla sina kassor och 
trots bidrag från ÖS med 60.000 kr. för betalning av skatter omgående begärt 
hos skattmästaren om ett bidrag på ytterligare 45.000 kr. anmälde Rudolf 
Walldén det som ytterst oroande att det inom sektionen ännu ej vidtagits 
åtgärder för att skapa sådan ekonomisk grund att upprustningen av ett kvali
ficerat A-lag kanske ej kan fullföljas.

Åke Sand gavs i uppdrag att vid nästa dags sammanträde i sektions
styrelsen efterlysa åtgärder och som en tillfällig sådan rekommendera om
gående försäljning av kvarliggande lokalmynt, varav en del guld, till ett 
beräknat värde av 80.000 kr. Att likaledes snabbt träffa avtal om tröj
reklam, förslagsvis på 3-årigt avtal, och effektivare bearbeta andra möj
ligheter med sponsorer är andra vägar att omgående pröva. Sand uppdrogs att 
kräva fram en budget för sektionen att kunna behandlas av ÖS vid närmaste 
sammanträde.

Reine Gustafsson vädjade om förståelse för att någon gång vara tvingad 
att säga nej till av sektionskassören begärd brandkårsutryckning för att 
klara stora bristsituationer.

Diskuterades förslag hur någon bank skulle förmås att ge sektionen 
lån av sådan storlek att framtidsplanering efter lugnare linjer kunde ske.

§ 9: Avvisat krav på P-kontrakt i Skärholmen:

På tillstyrkan av Rolf Theblin beslöts att avvisa ett krav från 
AB Svenska Bostäder om ersättning med kr. 1.610:— pr kvartal t.o.m. 82—12—31 
avseende P-avgifter i Skärholmen i samband med DIF:s bingolokal.

(forts.)
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§ 10: Ärenden i anslutning till Årsmötet 1980:

Konstaterades att trots det redovisade rekordbokslutet med c:a 
1 miljon kronors förlust stämningen vid föreningens årsmöte varit lugn 
och förstående fram till dess att hrr Nordlund och Wilhelmsson utnyttjade 
en möjlighet att "kvirra" kring frågan om fotbollens valberedningsarbete.

Ett mera motiverat missnöje kunde i efterhand redovisas av 
sekreta utskottets medalj- och diplomreglemente gentemot de sektioner, 
vilka underlåtit att kalla de av deras medlemmar, för vilka sökts ut
märkelser, till avhämtningsproceduren vid årsmötet. I den mån förhinder 
förelegat för någon av märkes- och diplommottagarna borde meddelande 
härom ha lämnats i tid för prisutdelningen. Fotbollssektionen, som 
sökt utmärkelser för ett 20-tal medlemmar, hade den största frånvaro
procenten. Beslöts att tillskriva samtliga sektionsstyrelser för deras 
åtgärdande av det nämnda oskicket.

§ 11: Uppvaktningar:

I anslutning till 50-årsdag för Kaj Alm och 80-årsdag för Gustav 
Thulin den 3/12 1980 beslöts att uppvakta Alm med föreningens silver- 
hästsko nr 92 och Thulin med föreningens klubbstandar. Anmäldes som 
uppvaktningsstyrka endast Theblin, Liliequist och Öberg för närvaro på 
den ur ÖS avgångne Kaj Alm och de två senare för besök hos den i olika 
sammanhang med ekonomiska bidrag stödjande Thulin.

§ 12: Klart nye kanslichefen:

Meddelade nytillträdande kanslichefen Ove Lindberg att en uppgift 
om att han fått förhinder ej längre var aktuell sedan han fått klarsignal 
från föregående arbetsgivare.

§ 13: Lotteri-ansökan:

Beslöts att hos vederbörlig myndighet ansöka om tillstånd att 
anordna ett lotteri om 15.000 kr. att säljas på varuhus inom Stockholms
området. Till lotteriets föreståndare utsågs Lennart Öberg.

§ 14: Föregående protokoll:

Beslöts bordlägga behandling av ÖS-protokollen nrs 17-20.
§ 15: Kommande sammanträden och årsmöte:

Fastställdes följande ÖS-sammanträden, samtliga med början kl. 
17.30 och förlagda till Stadion:

16/12 1980
7/1 1981

19/1 1981
1981
1981
1981

l*^ 1981
1981

Beslöts att utlysa föreningens årsmöte till att äga rum måndagen 
den 23/11 1981 på förslagsvis samma lokal. Tekniska Nämndhusets hörsal, 
som senaste årsmötet. Uppdrogs åt Rolf Thulin beställa lokalen.
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§ 16: Revisorernas PM:

Föredrogs revisorernas PM i anslutning till den vid årsmötet 
föredragna årsberättelsen. De anmärkningar och krav på i vissa stycken 
annan tågordning gällande redovisningar, budget, bokslut, protokollsbeslut 
och annan brist i vad stadgarna föreskriver har direkt meddelats resp. 
sektionsstyrelser för efterrättelse.

Då ärendet i mycket gäller sektionskassörerna beslöts kalla in 
dessa till ett arbetsmöte med i första hand Einar Wikberg och Ove 

Lindberg.

I fråga om tidigare krav från ÖS till resp. sektioner att inlämna 
spelarekontrakt och anställningskontrakt för tjänstemän och annan personal 
beslöts att än en gång allvarligt förelägga sektionsstyrelserna detta krav, 
som även omfattar protokoll och liknande handlingar, som skall göra det 
möjligt för ÖS och revisorer att följa upp den pågående verksamheten. Rudolf 
Walldén skall i skrivelse till sektionsordförandena understryka nödvändig
heten av att i dagens pressade ekonomiska läge hålla en intim kontakt i 
de aktuella frågorna.

(Revisorernas PM i bilaga till dagens protokoll).

§ 17: ÖS-ledamot i ishockeystyrelsen:

I konsekvens med utseendet av Åke Sand som ordinarie ledamot av 
fotbollsstyrelsen beslöts att utse Sture Danielsson till ordinarie ledamot 
av ishockeyns sektionsstyrelse för innevarande verksamhetsår.

§ 18: Planeringsgrupp:

Den vid årsmötet aviserade expertgrupp med uppdrag att se över för
eningens totala verksamhet anmäldes av ordföranden ha fått ett positivt 
gensvar av de vidtalade: Arne Grunander, Birger Sandberg och Oscar Berna
dotte jämte ordförandena i fotbolls- och ishockeystyrelserna. Ett första 
kontaktmöte med ÖS planeras till första lämpliga dag efter nyår.

§ 19: Jubileumsarrangemang:

Diskuterades av ishockeystyrelsen uppgjort förslag till högtidlig
hållande av föreningens 90-årsjubileum den 13/3 1981 med förläggning till 
Gröna Lunds Tyrol-restaurant och med ett beräknat antal deltagare till 1.000 
gäster á 100 kr. pr st.. Uttalades viss förmodan att festen kunde få ett 
jippobetonat inslag (se ishockey-förslaget 80.11.09) och att det i varje 
fall krävdes medverkan från ÖS. Beslöts därför att delegera som medlemmar 
i en jubileumskommitté följande: Rudolf Walldén, Karl Liliequist, Suzanne 
Dettner och Hans Hellqvist). En uppgift om AIK:s firande av sin 90-årsdag 
avslöjade att tvillingklubben avser att bjuda på fotbollsprogram i kvali
ficerat internationellt utförande, varför tanken väcktes att tillsammans 
med AIK åstadkomma ett mera aktivt idrottsbetonat program för DIF:s 
jubileumsarrangemang.

§ 20: Fiskartorpets fritidsgård - är det något för DIF?

Utan förvarning för flertalet ledamöter vid dagens ÖS-bord dök ett 
förslag upp från Stockholms fritidsnämnd med erbjudande till föreningen 
att bli arrendator från den 1/1 1981 av fritidsanläggningen vid Fiskar
torpet.

(forts.)
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Med en dubblerad frekvens av friluftsintresserade från årets c:a 
10.000 bedömde fritidsnämnden att ett överlåtande av anläggningen på en 
förening av DIF:s modell skulle bli en god investering á la Hellasgården. 
Djurgården erbjöds teckna 1-årsavtal. Rudolf Walldén betonade att förut
sättning nr 1 skulle vara ett avtal som håller föreningen skadelös. Harry 
Holmberg ifrågasatte om projektet egentligen låg inom ramen för DIF:s 
idrottsverksamhet. Det framhölls också att DIF inte med en enda krona kan 
åtaga sig några lönekostnader för personal etc. Beslöts att påkalla en 
omprövning av erbjudna överlåtelseavtalsavtalsparagrafer för att senare 
orientera samtliga ÖS-ledamöter i ärendet.

§21: Om medlemsvård:

En vid årsmötet väckt fråga hur en önskad förbättring av den s.k. 
medlemsvården skall tillgodoses föreslogs av Johan Björkman ske genom att 
ge medlemmarna mer valuta för den numera höjda årsavgiften i form av t.ex. 
oftare utgiven medlemstidning eller någon annan favör vid entré till 
föreningens tävlingsmatcher. Beslöts att undersöka i vilken utsträckning 
sådan ”motvaluta” skall kunna presteras men ställde sig styrelsen redan 
i dagsläget positiv till förslaget.

§ 22: Avslutning:

Efter fyra timmars förhandlingar och diskussioner kunde samman
trädet avslutas under konstaterande av fortsatt god hälsa bland de när
varande trots att molnen kring den ekonomiska framtiden ej nämnvärt kunnat 
skingras.

Justeras:

(Rudolf Walldén)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)


